
   
 

   
 

                                                    

 

Protokoll styrelsemöte 2022-11-09 

Lokal:  Studiefrämjandets lokal i Mariestad 

 

Närvarande: Jeanette Billström, Pernilla Ekström, Dag Bränfeldt, Sven Arvidsson , 

Caroline Öhlund, Håkan Roslund och Pierre Wallqvist 

1. Godkännande av förra protokollet 

 

2. Ekonomisk rapport 

Vi går med plus och följer därför inte budget. 

 

3. Grenrapport 

a. Barn: alla barngrupper är avslutade. 

Ledare ska tackas för det gångna året genom en gemensam träff eller 

likande. 

 

b. Kajak: Verksamheten pågår med någon enstaka utomhustur. Under 

vintern kommer det läggas ut äventyr med bassängträning i olika 

former. Sektionen skall träffas för att planera det kommande året. 

 

c. Skridsko: Förutom isbrist så är det bra. Det planeras för upptaktsträff 

och det finns tillräckligt med ledare för säsongen. Den 28 november 

kommer det hållas en välkommenkväll. Billingens bandybana har 

avsatt istid för långfärdsskridsko varje måndag kl. 20.30 där alla är 

välkomna oavsett om man är med i friluftsfrämjandet eller inte. 

Skridskosektionen kommer att ha en plurrövning i början av säsongen. 

Håkan Roslund kommer att bli ny grenledare och styrelsen hälsar 

honom välkommen. 

 

d. Vandring: Kör på som vanligt med högt antal deltagare vid varje 

vandring. 

 

4. Inkomna mejl 

Det har inkommit mejl från en utländsk medborgare som önskar bli medlem i 

främjandet för att kunna följa med på paddelturer och delta i grundutbildning. 

Denna undrar hur hen ska bli medlem när det saknas personnummer. Pernilla 

får i uppdrag att kolla detta och sedan meddela Jeanette som svarar på 

mejlet. 



   
 

   
 

 

 

5. Fråga från föregående möte gällande ersättning för rekognoseringsresor i 

samband med paddeltur. Styrelsen beslutar att avslå detta. Samtidigt 

bestäms att ersättning kan utgå för rekognoseringsresor om det absolut inte 

går att undersöka miljön på annat sätt än att åka dit. T.ex för att undersöka 

om det finns is vid skridskoturer. Jeanette återkopplar till  frågeställaren. 

 

6. Verksamhetsplan och verksamhetsberättelse 

Pernilla och Carolina ansvarar för att dessa skrivs till årsmötet. Grenledare 

uppmanas via styrelsens kontaktpersoner att inkomma mer planer och budget 

till styrelsemötet den 14 december via Pernilla på mejl, 

pernilla.ekstrom@friluftsframjandet.se 

 

7. Övergripande fortbildning för ledare 

Frågan bordläggs 

 

8. Kontaktperson på studiefrämjandet 

Friluftsfrämjandet har fått en ny kontaktperson på Studiefrämjandet, Mikael 

Wahlborg. 

 

9. Information från ordförandeträffen  

Jeanette har varit på ordförandeträff, den viktigaste informationen var att 

främjandet inte ska ordna med paketresor, tex buss och hotell eftersom detta 

omfattas av resegarantilagen och kan innebära stora kostnader vid 

avbokningar mm. 

 

10. Nästa möte 14 december 18.30 i Mariestad, Studiefrämjandets lokaler. 

Jeanette bjuder in valberedningen för gemensam diskussion inför årsmötet. 

  

 


